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Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til ny sak satt på dagsorden: 
Sak 25 /09  Hjemmetjenestens arbeidsoppgaver  
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til ny sak satt på dagsorden 
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Sak 28 /09  Frognerseterveien 44b, Davinas barnehage 
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Sak 29 /09  Voksen flerbrukshall 
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Sak 30 /09  Brukervalgordningen innen bydelens hjemmesykepleie 
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Sak 1 /09    Protokoll fra møte 18. desember 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 18. desember 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 18.desember 2008 
 

 Sak 2 /09    Sørkedalsveien 264 A-B - Klage over avslag på søknad 
om dispensasjon fra reguleringsplan - 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 27.05.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering vedr. byggegrense og utnyttingsgrad for oppføring av garasje. 
 
Klagen fra ansvarlig søker ES17 Arkitekter A/S v/Terje Homlong tas ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 27.05.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering vedr. byggegrense og utnyttingsgrad for oppføring av garasje. 
 
Klagen fra ansvarlig søker ES17 Arkitekter A/S v/Terje Homlong tas ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 
Venstre og Fremskrittspartiet fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker finner grunn til å omgjøre Plan og bygningsetatens avslag av 
27/5- 2008 om i medhold til bygningslovens § 7 å gi dispensasjon fra gjeldene regulering 
vedr. byggegrense og utnyttingsgrad for oppføring av garasje, da det ansees mest 
hensiktsmessig at parkering for de to boligene skjer i garasje, da ny garasje vil a betydelig 
støyskjermende effekt pga. nærhet til den meget trafikkerte Sørkedalsveien, og tunvirkningen 
bør tillegges vekt, innsyn reduseres og estetikk ivaretas.   
 
Klagen fra ansvarlig søker ES17 arkitekter AS ved Terje Homlong tas til følge 
 
Venstre og Fremskrittspartiets forslag falt med 11 (8H+2A+1SV) stemmer mot 4 (2V+2F) 
stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 11 (8H+2A+1SV) stemmer mot 4 (2V+2F) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget ved Vestre Aker finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 27.05.2008 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering vedr. byggegrense og utnyttingsgrad for oppføring av garasje. 



Klagen fra ansvarlig søker ES17 Arkitekter A/S v/Terje Homlong tas ikke til følge. 
 
Saken sendes Fylkesmannen til endelig avgjørelse. 
 

 Sak 3 /09    Oppføring av seks eneboliger - Vennerhagen - 
Sørkedalen 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til Plan- og bygningsetatens brev datert 22. november 2008, og 
slutter seg til deres vurdering. Etter en konkret vurdering av de ulike hensyn i saken, finner 
Bydel Vestre Aker at det ikke foreligger en overvekt av hensyn som taler for dispensasjon fra 
bebyggelsesplanen når det gjelder maksimalt regulert gesims- og mønekote for hus nr. 5, jf. 
pbl. § 7. Lovvilkåret særlige grunner anses derfor ikke oppfylt. 
 
Høyre og Venstre fremmet følgende tilleggsforslag: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker anser de nye informasjonene i denne saken så tungtveiende, se 
vedlegg med klage til Miljøverndepartementet fra Lena Fauske og Øyvind S. Bruland, at det 
må få konsekvenser for plasseringen av anlegget. Det vil være meget beklagelig dersom dette 
ikke gjøres da det vil få negative konsekvenser for all fremtid, og spesielt i et område der det 
er rikelig med areal til å flytte på anlegget uten at denne gamle gårdsveien eller 
kulturlandskapet blir ødelagt. 
  
Bydelsutvalget i Vestre Aker har nå fått tilgang til Forslag til Disposisjonsplan for Sørkedalen 
av 08.12.83, og vedtak i Bystyret 22.1.1986. Der går det tydelig frem at hustunet på 
Vennerhagen, nr 8, var plassert i god avstand fra denne veien, så det foreligger dermed en klar 
saksbehandlingsfeil i saken, se side 12 i Bilag 1. Årsaken til en slik feil er uinteressant, det 
viktige er at alle ønsker Hustun i Sørkedalen, men de må ligge slik at de ikke ødelegger 
kulturminner og sperrer for bruk av ferdselsårer/turveier.  
  
Dersom en slik endring av anleggets plassering vil medføre at tomte- og byggegrensene blir 
berørt, vil Bydelsutvalget allerede nå signalisere at det stiller seg meget positiv til at disse 
endres ved ”Enkel saksbehandling”, og at eventuelle nødvendige dispensasjoner fra de 
nåværende vil bli innvilget.  
  
Dersom ikke PBE og tiltakshaver ikke er villige til å endre plasseringen mener Bydelsutvalget 
at det ikke skal gis Igangsettelsestillatelse før det er kommet svar fra Miljøverndepartementet 
på klagen. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget i Vestre Aker er positive til at de planlagte husene i Sørkedalen nå bygges og 
dermed tilfører dalen det liv som skal til for å kunne holde skole, barnehage, butikk og annen 
infrastruktur i gang og gjennom dette skape et levende miljø i dalen. 
 
Det omsøkte tiltaket er revidert siden forrige søknad og ligger nå innenfor de rammer som er 
satt for prosjektet bortsett hva gjelder kotehøyde for det ene huset. 
 
Husene er tilpasset hverandre og plassert på en god måte i terrenget, og vi finner at det er 
grunnlag for å gi dispensasjon for hus 5 hva gjelder mønehøyde. 
 
Begrunnelse for aksept av dispensasjons søknaden er: 
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Feil i kartgrunnlag som gjør at utgangshøyde er høyere enn forutsatt. Å senke huset i terrenget 
vil ikke være noen god løsning. 
Ingen klager fra naboene 
Man har gjennom en helhetsløsning ikke benyttet maks høyde for de andre husene, noe som 
indikerer at man er opptatt av en god helhetlig løsning. 
Maksimal satt kotehøyde anses som retningsgivende synsing og ikke absolutt i forhold til 
endelig plassering i terrenget. 
Tiltaket er i tråd med disposisjonsplan for Sørkedalen som er del av kommune planen. Det 
foreligger godkjent bebyggelsesplan for tomtene og plan og bygningsetaten samt 
fylkesmannen har godkjent øvrige avvik i forhold til regulerte byggelinjer gjennom 
dispensasjon. 
 
Vedtak: Etter en konkret vurdering av de ulike hensyn i saken, finner bydel Vestre Aker at det 
foreligger en overvekt av hensyn som tilsier at det bør gis dispensasjon fra maksimal 
byggehøyde/kotehøyde hva gjelder hus 5. Lovvilkåret særlige grunner anses som oppfylt. 
 
Det har fremkommet tvil om at kartgrunnlaget for utbyggingen er feil og at det foreligger 
saksbehandlingsfeil.  Vi ber Plan- og bygningsetaten kontrollere dette før 
igangsettelsestillatelse gis og spesielt se på forholdet til eksisterende skiløype/vei gjennom 
området. 
 
Fremskrittspartiets forslag falt med 13 (8H+2V+2A+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 13 (8H+2V+2A+1SV) stemmer mot 2 (2F) stemmer. 
Høyre og Venstres tilleggsforslag ble vedtatt med 13 (8H+2V+2A+1SV) stemmer mot 2 (2F) 
stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker viser til Plan- og bygningsetatens brev datert 22. november 2008, og 
slutter seg til deres vurdering. Etter en konkret vurdering av de ulike hensyn i saken, finner 
Bydel Vestre Aker at det ikke foreligger en overvekt av hensyn som taler for dispensasjon fra 
bebyggelsesplanen når det gjelder maksimalt regulert gesims- og mønekote for hus nr. 5, jf. 
pbl. § 7. Lovvilkåret særlige grunner anses derfor ikke oppfylt. 
 
Bydelsutvalget i Vestre Aker anser de nye informasjonene i denne saken så tungtveiende, se 
vedlegg med klage til Miljøverndepartementet fra Lena Fauske og Øyvind S. Bruland, at det 
må få konsekvenser for plasseringen av anlegget. Det vil være meget beklagelig dersom dette 
ikke gjøres da det vil få negative konsekvenser for all fremtid, og spesielt i et område der det 
er rikelig med areal til å flytte på anlegget uten at denne gamle gårdsveien eller 
kulturlandskapet blir ødelagt. 
  
Bydelsutvalget i Vestre Aker har nå fått tilgang til Forslag til Disposisjonsplan for 
Sørkedalen av 08.12.83, og vedtak i Bystyret 22.1.1986. Der går det tydelig frem at hustunet 
på Vennerhagen, nr 8, var plassert i god avstand fra denne veien, så det foreligger dermed en 
klar saksbehandlingsfeil i saken, se side 12 i Bilag 1. Årsaken til en slik feil er uinteressant, 
det viktige er at alle ønsker Hustun i Sørkedalen, men de må ligge slik at de ikke ødelegger 
kulturminner og sperrer for bruk av ferdselsårer/turveier.  
  
Dersom en slik endring av anleggets plassering vil medføre at tomte- og byggegrensene blir 
berørt, vil Bydelsutvalget allerede nå signalisere at det stiller seg meget positiv til at disse 
endres ved ”Enkel saksbehandling”, og at eventuelle nødvendige dispensasjoner fra de 
nåværende vil bli innvilget.  
  



Dersom ikke PBE og tiltakshaver ikke er villige til å endre plasseringen mener Bydelsutvalget 
at det ikke skal gis Igangsettelsestillatelse før det er kommet svar fra Miljøverndepartementet 
på klagen. 
 

 Sak 4 /09    Utvikling av eiendommen Solstua - Thorleif Hauges vei 
14 - Voksenkollen 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker finner at eiendommen Solstua har en flott beliggenhet, og nok egner seg til 
en rekke forskjellige formål.  
Bydel Vestre Aker er imidlertid av den oppfatning at behovet for Solstua i kommunal 
tjenesteproduksjon slik som beskrevet, ikke er tilstrekkelig stort til at det lar seg forsvare, sett 
i forhold til de kostnader som vil påløpe ved modernisering av eksisterende bygningsmasse, 
samt oppføring av nye bygninger. Dersom det likevel er aktuelt vil det mest nærliggende være 
barneverninstitusjon eller rusmiddelinstitusjon i regi av Barn- og familieetaten eller 
Rusmiddeletaten.  
Bydel Vestre Aker har derfor ikke anledning til å delta i prosjektet med utvikling av 
eiendommen Solstua.  
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker finner at eiendommen Solstua har en flott beliggenhet, og egner seg til en 
rekke forskjellige formål.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår at Byrådet vurderer å kjøpe eiendommen. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker finner at eiendommen Solstua har en flott beliggenhet, og nok egner seg til 
en rekke formål. 
Bydel Vestre Aker ser på eiendommen som et eldorado for barn og vil derfor mene at 
barnehave, eksempelvis en naturbarnehave vil være interessant. En naturbarnehave vil være 
av interesse for Vestre Aker, men kan og være et samarbeidsprosjekt med andre bydeler.  
Eiendommen vil i tillegg kunne utvikles til andre formål for Oslo kommune f. eks. 
kursvirksomhet.  
Bydel Vestre Aker er takknemmelig for et generøst tilbud og vi håper å knytte 
samarbeidsrelasjon til sentraladministrasjonen i Oslo kommune og andre bydeler. 
 
Venstres forslag falt med 13 (8H+2A+2F+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker finner at eiendommen Solstua har en flott beliggenhet, og egner seg til en 
rekke forskjellige formål.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår at Byrådet vurderer å kjøpe eiendommen. 
 
 

 Sak 5 /09    BU-sak 173/08  Forslag til bedre løsning for sykkeltrase 
fra Røa til Bogstad. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
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Bydel Vestre Aker setter pris på det engasjement som Røa Vel har utvist i denne saken, og 
synes de har mange gode argumenter for å legge gang- og sykkelvei til Mærradalen istedenfor 
til Sørkedalsveien. Friluftsetaten og Samferdselsetaten har imidlertid i brev datert 1. desember 
2008, redegjort for en rekke synspunkter og hensyn vedrørende gang- og sykkelvei i 
Mærradalen, som gjør at bydelsutvalget har revurdert sitt vedtak i BU-sak 173/08. 
 
Etter en skjønnsmessig helhetsvurdering finner Bydel Vestre Aker at de hensyn som taler mot 
en gang- og sykkeltrasé i Mærradalen, er så tungtveiende at de må vinne frem.  
 
Bydel Vestre Aker tar derfor brevet av 1. desember 2008 til etterretning, og slutter seg til 
Friluftsetatens og Samferdselsetatens anbefaling. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker setter pris på det engasjement som Røa Vel har utvist i denne saken, og 
synes de har mange gode argumenter for å legge gang- og sykkelvei til Mærradalen istedenfor 
til Sørkedalen. Friluftsetaten og Samferdselsetaten har imidlertid i brev datert 1. desember 
2008, redegjort for en rekke synspunkter og hensyn vedrørende gang- og sykkelvei i 
Mærradalen. 
 
Etter en skjønnsmessig helhetsvurdering finner Bydel Vestre Aker likevel at de hensyn som 
taler for en gang- og sykkeltrasé i Mærradalen, er så tungtveiende at de må vinne frem. 
 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 14 (8H+2F+2V+2A) stemmer mot 1 (1SV) stemme. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker setter pris på det engasjement som Røa Vel har utvist i denne saken, og 
synes de har mange gode argumenter for å legge gang- og sykkelvei til Mærradalen 
istedenfor til Sørkedalen. Friluftsetaten og Samferdselsetaten har imidlertid i brev datert 1. 
desember 2008, redegjort for en rekke synspunkter og hensyn vedrørende gang- og sykkelvei i 
Mærradalen. 
 
Etter en skjønnsmessig helhetsvurdering finner Bydel Vestre Aker likevel at de hensyn som 
taler for en gang- og sykkeltrasé i Mærradalen, er så tungtveiende at de må vinne frem. 
 

 Sak 6 /09    Trafikklys på Røakrysset 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Statens vegvesen av 22. desember 2008 til orientering. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Statens vegvesen av 22. desember 2008 til orientering. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Samferdselsetaten og Statens vegvesen snarest sørge for at det 
gis tydelig markering og informasjon på lysstolpene om muligheten for forlenget ”Grønn 
mann”-signal. 
 
Sikkerhetstid økes med fire sekunder. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår at det skal være en totalt grønn sone i hele lyskrysset 
samtidig, slik at all biltrafikk har stanset. 
 



BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker tar brevet fra Statens vegvesen av 22. desember 2008 til orientering. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber Samferdselsetaten og Statens vegvesen snarest sørge for at det 
gis tydelig markering og informasjon på lysstolpene om muligheten for forlenget ”Grønn 
mann”-signal. 
 
Sikkerhetstid økes med fire sekunder. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår at det skal være en totalt grønn sone i hele lyskrysset 
samtidig, slik at all biltrafikk har stanset. 
 

 Sak 7 /09    Det offentlige fyrverkeriet 08/09 - Innspill til evaluering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til avviklingen av det offentlige fyrverkeriet. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet utsettelsesforslag til bydelsutvalgets møte 12. mars 2009. 
 
Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes til bydelsutvalgets møte 12. mars 2009. 
 

 Sak 8 /09    Forslag til fartsbegrensning i Holmenveien og 
Borgenveien - 30-sone istedenfor 50-sone 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen bemerkninger til forslaget om fartsbegrensning på Vinderen 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget fra Anders Bull i sameiet Borgenveien 53, om 
innføring av fartsbegrensning i form av 30-sone i stedet for 50-sone i Vinderen sentrum, 
nærmere bestemt Holmenveien mellom Slemdalsveien og Ekelyveien, samt Borgenveien nord 
for Holmenveien og Ris skolevei. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter forslaget fra Anders Bull i sameiet Borgenveien 53, om 
innføring av fartsbegrensning i form av 30-sone i stedet for 50-sone i Vinderen sentrum, 
nærmere bestemt Holmenveien mellom Slemdalsveien og Ekelyveien, samt Borgenveien nord 
for Holmenveien og Ris skolevei. 
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 Sak 9 /09    Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
20.05.2008 og 11.06.2008 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene for tilsyn ved Hovseterhjemmet 20.05.2008 og 
11.06.2008 til foreløpig orientering 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapportene for tilsyn ved Hovseterhjemmet 20.05.2008 og 
11.06.2008 til foreløpig orientering 
 

 Sak 10 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Vinderen bo - og 
servicesenter 12.11.2008 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Vinderen bo – og servicesenter  12.11.2008  til 
foreløpig  orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport  for tilsyn ved Vinderen bo – og servicesenter  12.11.2008  
til foreløpig  orientering. 
 

 Sak 11 /09  Tilsyn ved Hovseterhjemmet 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten og kommentarene fra Sykehjemsetaten til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten og kommentarene fra Sykehjemsetaten til orientering. 
 

 Sak 12 /09  Foreløpig orientering om tilsyn ved Hovseterhjemmet 
15.12.2008 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.12.2008 til foreløpig 
orientering. 
 
Elin Horn Galtung (H) hadde følgende tilleggsforslag.  Tilsynet skal utføres av minst 2 
personer.  Navn på personer skal ikke stå i rapportene.   
 
Helse- og sosialkomiteens forslag med Høyres tilleggsforslag ble enstemmig vedtatt. 



 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport for tilsyn ved Hovseterhjemmet 15.12.2008 til foreløpig 
orientering. 
 
Tilsynet skal utføres av minst 2 personer.  Navn på personer skal ikke stå i rapportene.   
 

 Sak 13 /09  Styrking og samordning av tilsyn sykehjem 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om prosedyre for oppfølging av Bystyrets vedtak sak 432, 
Instruks for kommunale tilsynsutvalg for institusjoner pkt.9, 1.avsnitt til orientering. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om prosedyre for oppfølging av Bystyrets vedtak sak 432, 
Instruks for kommunale tilsynsutvalg for institusjoner pkt.9, 1.avsnitt til orientering. 
 

 Sak 14 /09  Høring - Pris og finansieringsmodell for 
sykehjemsplasser i Oslo 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter byrådets forslag til pris- og finansieringsmodell for 
sykehjemsplasser i Oslo, slik den fremkommer i byrådssak 233/08. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter byrådets forslag til pris- og finansieringsmodell for 
sykehjemsplasser i Oslo, slik den fremkommer i byrådssak 233/08. 
 

 Sak 15 /09  Bestillerkontoret i Bydel Vestre Aker 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen til etterretning. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen til etterretning. 
 

 Sak 16 /09  Høring - Rapport - Fremtidens storbylegevakt i Oslo 
 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
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Bydel Vestre Aker er av den oppfatning at rapportens forslag til løsninger vil gi Oslo en 
storbylegevakt som vil bli i stand til å møte fremtidens medisinske utfordringer på en meget 
god måte.  
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker er av den oppfatning at rapportens forslag til løsninger vil gi Oslo en 
storbylegevakt som vil bli i stand til å møte fremtidens medisinske utfordringer på en meget 
god måte.  
 

 Sak 17 /09  Utskrivningsklare pasienter ved Oslo sykehus relatert til 
Bydel Vestre Aker. 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens redegjørelse til etterretning. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens redegjørelse til etterretning. 
 

 Sak 18 /09  Høring NOU 2008: 15, barn og straff - utviklingsstøtte 
og kontroll 

 
Helse og sosialkomiteens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar høringsuttalelsen om Barn og straff – utviklingsstøtte og kontroll til 
orientering. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar høringsuttalelsen om Barn og straff – utviklingsstøtte og kontroll til 
orientering. 
 

 Sak 19 /09  Vedrørende tilbakebetaling av IKT-engangskostnader 
for bydeler innrullet i 2007. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker ble valgt som en av flere prøvebydeler som de første som ble innrullet i ny 
IT løsning. Det ble gitt klare løfter om at bydelens merkostnad i forhold til de som ble 
innrullet senere skulle bli tilbakebetalt. Dette ble ikke behandlet på en klar måte i Byrådsak 
103/08, slik at administrasjonen i byrådsavdelingen tolker vedtaket slik at de som først ble 
innrullet ikke får refusjon, mens de som ble innrullet i 2008 får det.  



Vestre Aker bydelsutvalg finner dette meget urettferdig og ikke i henhold til avtale. Bydelen 
ber derfor byrådet rydde opp i denne saken slik at den løses i henhold til tidligere løfter og 
prinsipp om likebehandling av bydeler. 
Vestre Aker har alltid vært positive til å prøve nye og forbedrede løsninger, men dersom dette 
fører til kostnadsbelastninger ut over det alle andre får, vil vi ikke kunne videreføre denne 
praksis. Vi ber om at saken umiddelbart blir tatt opp i byrådet og at tidligere vedtak 103/08 
tydeliggjøres slik at det oppnås rettferdig fordeling av tilbakebetaling i saken. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter uttalelsen og ber om at administrasjonen sender denne til 
byråd for finans og utvikling samt byrådsleder sammen med kopi av brev datert 7/1-2009 
 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker ble valgt som en av flere prøvebydeler som de første som ble innrullet i ny 
IT løsning. Det ble gitt klare løfter om at bydelens merkostnad i forhold til de som ble 
innrullet senere skulle bli tilbakebetalt. Dette ble ikke behandlet på en klar måte i Byrådsak 
103/08, slik at administrasjonen i byrådsavdelingen tolker vedtaket slik at de som først ble 
innrullet ikke får refusjon, mens de som ble innrullet i 2008 får det.  
Vestre Aker bydelsutvalg finner dette meget urettferdig og ikke i henhold til avtale. Bydelen 
ber derfor byrådet rydde opp i denne saken slik at den løses i henhold til tidligere løfter og 
prinsipp om likebehandling av bydeler. 
Vestre Aker har alltid vært positive til å prøve nye og forbedrede løsninger, men dersom dette 
fører til kostnadsbelastninger ut over det alle andre får, vil vi ikke kunne videreføre denne 
praksis. Vi ber om at saken umiddelbart blir tatt opp i byrådet og at tidligere vedtak 103/08 
tydeliggjøres slik at det oppnås rettferdig fordeling av tilbakebetaling i saken. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg støtter uttalelsen og ber om at administrasjonen sender denne til 
byråd for finans og utvikling samt byrådsleder sammen med kopi av brev datert 7/1-2009 
 

 Sak 20 /09  Søknad om fritak til Bydelsutvalget Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Bydelsutvalget tar til orientering at Monica Videm og Kristoffer Øksnevad trer ut av sine 

verv som varamedlem av Vestre Aker bydelsutvalg. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Bydelsutvalget tar til orientering at Monica Videm og Kristoffer Øksnevad trer ut av sine 

verv som varamedlem av Vestre Aker bydelsutvalg. 
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 Sak 21 /09  Endringer i Fremskrittspartiets gruppe i Bydelsutvalget 
og komiteer. 

 
Fremskrittspartiets forslag til vedtak 
1. BU tar til orientering at Karin Matheson Seem gjenopptar sitt verv som fast medlem av 

BU fra 01.03.2009 etter endt permisjon.  Fra samme dato fratrer Asbjørn Hjerten sitt 
midlertidige verv som fast medlem av BU og går tilbake til 1. varamedlem til BU fra Frp, 
og Pål Nygård, som ble oppnevnt som nytt 5. varamedlem for Frp i den perioden Karin 
Matheson Seem hadde permisjon, fratrer som varamedlem til BU.  

2. Fra 01.03.2009 tiltrer Asbjørn Hjerten som fast medlem av BMS.  Nåværende fast 
medlem, Jan Erik Kristiansen, fratrer som fast medlem og går  helt  ut av BMS.  Frp’s 
nåværende 3 varamedlemmer til BMS blir sittende. 

3. Fra 01.03.2009 tiltrer Karin Matheson Seem som 1. varamedlem i helse- og 
sosialkomiteen.  Frp’s nåværende 1. varamedlem til helse- og sosialkomiteen, Jan Erik 
Kristiansen, fratrer sitt verv som vara i helse- og sosialkomiteen. 

 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. BU tar til orientering at Karin Matheson Seem gjenopptar sitt verv som fast medlem av 

BU fra 01.03.2009 etter endt permisjon.  Fra samme dato fratrer Asbjørn Hjerten sitt 
midlertidige verv som fast medlem av BU og går tilbake til 1. varamedlem til BU fra Frp, 
og Pål Nygård, som ble oppnevnt som nytt 5. varamedlem for Frp i den perioden Karin 
Matheson Seem hadde permisjon, fratrer som varamedlem til BU.  

2. Fra 01.03.2009 tiltrer Asbjørn Hjerten som fast medlem av BMS.  Nåværende fast 
medlem, Jan Erik Kristiansen, fratrer som fast medlem og går  helt  ut av BMS.  Frp’s 
nåværende 3 varamedlemmer til BMS blir sittende. 

3. Fra 01.03.2009 tiltrer Karin Matheson Seem som 1. varamedlem i helse- og 
sosialkomiteen.  Frp’s nåværende 1. varamedlem til helse- og sosialkomiteen, Jan Erik 
Kristiansen, fratrer sitt verv som vara i helse- og sosialkomiteen. 

 

 Sak 22 /09  Vinderen likeretterstasjon 
 
Høyres forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg vil takke Byråden for miljø og samferdsel for å ha trukket sak om 
likeretterstasjon på Ris idrettsplass og ber om aktivt samspill med bydelen i fortsatt 
saksbehandling. 
 
Venstres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg vil takke Byråden for miljø og samferdsel for å ha trukket sak om 
likeretterstasjon på Ris idrettsplass og ber om aktivt samspill med bydelen i fortsatt 
saksbehandling. 
 



 Sak 23 /09  Komitereferater møte 5. februar 2009 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.12.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 19.01.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 26.01.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 26.01.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra Ungdomsrådet 26.01.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 28.01.09 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 02.02.09 tas til orientering  
8. Protokoll fra AMU 02.02.09 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.12.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 19.01.09 tas til orientering 
3. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 26.01.09 tas til orientering 
4. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 26.01.09 tas til orientering 
5. Protokoll fra Ungdomsrådet 26.01.09 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 28.01.09 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 02.02.09 tas til orientering  
8. Protokoll fra AMU 02.02.09 tas til orientering 
 

 Sak 24 /09  Enkeltrom Hovseter sykehjem - En verdig alderdom 
 
Arbeidsutvalgets forslag til vedtak 
1. Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten om umiddelbart å avvikle dobbeltrommene 

på Hovseter sykehjem. 
2. Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten planlegges økt sykehjemskapasitet 

beliggende i Vestre Aker, og i tett dialog med bydelens administrasjon.  
3. Vestre Aker bydelsutvalg ber også Sykehjemsetaten planlegge økt kapasitet med tanke på 

den voksende andel 90+ som kommer i enkelte bydeler, og som vil kreve mer omfattende 
pleie enn tidligere. Et ”Fritt sykehjemsvalg” kan nemlig kun fungere dersom kapasiteten 
er tilpasset brukernes ønsker og behov. 

 
Arbeidsutvalgets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten om umiddelbart å avvikle dobbeltrommene 

på Hovseter sykehjem. 
2. Vestre Aker bydelsutvalg ber Sykehjemsetaten planlegges økt sykehjemskapasitet 

beliggende i Vestre Aker, og i tett dialog med bydelens administrasjon.  
3. Vestre Aker bydelsutvalg ber også Sykehjemsetaten planlegge økt kapasitet med tanke på 

den voksende andel 90+ som kommer i enkelte bydeler, og som vil kreve mer omfattende 
pleie enn tidligere. Et ”Fritt sykehjemsvalg” kan nemlig kun fungere dersom kapasiteten 
er tilpasset brukernes ønsker og behov. 
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 Sak 25 /09  Hjemmetjenestens arbeidsoppgaver 
 
Venstres forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at personer med behov for og vedtak om praktisk 
bistand, for eksempel handling, selv får bestemme innenfor rimelighetens grenser hvilke varer 
som skal kjøpes inn i dagligvareforretningene. 
 
Venstres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg forutsetter at personer med behov for og vedtak om praktisk bistand, 
for eksempel handling, selv får bestemme innenfor rimelighetens grenser hvilke varer som 
skal kjøpes inn i dagligvareforretningene. 
 

 Sak 26 /09  Den statlige tiltakspakken 
 
Høyre og Fremskrittspartiets forslag til vedtak: 
 
Følgende brev sendes Regjeringen: 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at Byrådet har sendt inn forslag til bruk av Oslo 
Kommunes del av den statlige tiltakspakken.  Dette etter innhenting av forslag fra 
bydelsadministrasjonene, Bydelsutvalget støtter administrasjonens forslag. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at i den sentrale delen av Tiltakspakken også finner midler 
til meget viktige saker i vår bydel som det ikke er bevilget penger til, og som er helt eller 
delvis er Statens ansvar. 
 
Bydelsutvalgets forslag er i prioritert rekkefølge: 

1. Ombygging av Smestadkrysset, Rv 168 
2. Flere penger til bygging av idrettsanlegg i bydelen 
3. Innfartsparkeringsplasser langs Rv 168, og andre ”Park & Ride” plasser langs 

offentlige transportlinjer. 
 
For øvrig ønsker bydelsutvalget å få prioritert disse oppgavene: 

1. Penger for å sluttføre Heminghallen – 1 mill. kr. 
2. Penger til ny isbane – Røa bandy – 2 mill. kr. For å sikre fullfinansiering og rask 

oppstart. 
3. Garderobeanlegg i forbindelse med ny hall på Voksen skole. 
4. Rask oppstart av sykkelvei i Sørkedalen fra Peder Ankers plass og innover 
5. Forsere prosjekt med å hugge almetrær i Sørkedalsveien, utbedre vei og plante nytt. 
6. Lyssette Gamle Ankervei fra Peder Ankers plass til Bærum. 
7. Etablere nye badebrygger og rette opp mut langs Bogstadvannet. 
8. Utbedre toalettløsning – Bogstad badeplass. 
9. Utbedre gangvei fra Sørkedalsveien til Bogstad badeplass. 

 
Høyre og Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 



Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Regjeringen: 
Vestre Aker bydelsutvalg er kjent med at Byrådet har sendt inn forslag til bruk av Oslo 
Kommunes del av den statlige tiltakspakken.  Dette etter innhenting av forslag fra 
bydelsadministrasjonene, Bydelsutvalget støtter administrasjonens forslag. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber om at i den sentrale delen av Tiltakspakken også finner midler 
til meget viktige saker i vår bydel som det ikke er bevilget penger til, og som er helt eller 
delvis er Statens ansvar. 
 
Bydelsutvalgets forslag er i prioritert rekkefølge: 
1. Ombygging av Smestadkrysset, Rv 168 
2. Flere penger til bygging av idrettsanlegg i bydelen 
3. Innfartsparkeringsplasser langs Rv 168, og andre ”Park & Ride” plasser langs offentlige 

transportlinjer. 
 
For øvrig ønsker bydelsutvalget å få prioritert disse oppgavene: 
1. Penger for å sluttføre Heminghallen – 1 mill. kr. 
2. Penger til ny isbane – Røa bandy – 2 mill. kr. For å sikre fullfinansiering og rask 

oppstart. 
3. Garderobeanlegg i forbindelse med ny hall på Voksen skole. 
4. Rask oppstart av sykkelvei i Sørkedalen fra Peder Ankers plass og innover 
5. Forsere prosjekt med å hugge almetrær i Sørkedalsveien, utbedre vei og plante nytt. 
6. Lyssette Gamle Ankervei fra Peder Ankers plass til Bærum. 
7. Etablere nye badebrygger og rette opp mut langs Bogstadvannet. 
8. Utbedre toalettløsning – Bogstad badeplass. 
9. Utbedre gangvei fra Sørkedalsveien til Bogstad badeplass. 
 

 Sak 27 /09  Regnskap 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 

 Sak 28 /09  Frognerseterveien 44b, Davinas barnehage 
 
Høyre og Venstres forslag til vedtak 
Følgende brev sendes PBE med kopi til Byrådet, Bystyret, og komitelederne for Byutvikling 
og Kultur og utdanning.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til udatert brev fra PBE til Byrådsavdeling for byutvikling 
med Saksnummer 200702756-53. Saksbehandler Linda Emilie Wernberg. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg stiller seg uforstående til at dette skal behandles som en prinsippsak 
i etaten. Bydelsutvalget anser dette å være innen bydelsutvalget myndighet etter 
Barnehageloven § 7. 
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Bydelsutvalget finner det også uforståelig at man kan så tvil ved kombinasjonen bolig – 
barnehage da det i hele landet finnes utallige barnehager i private boliger så vel som blokker 
med mange leiligheter. 
 
Bydelsutvalget finner det helt uakseptabelt at en barnehage skal møte så stor motstand og så 
sen behandling i etaten. Ekstra ille er dette når man vet at Stortinget har vedtatt Rett til 
barnehage for alle barn over 1 år, og bydelen mangler mange barnehageplasser før denne 
retten kan oppnås innen egen bydel. 
 
Bydelsutvalget vil på bakgrunn av den meget sene saksbehandling i etaten, støtte søknad om 
plassering av midlertidig paviljong på tomten til barnehagen, i sambygg med boligen, er 
realisert. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forventer at PBE snarest ferdigbehandler saken slik at barnehagen 
kan øke tilbudet til bydelens barn fra august 2009. 
 
Høyre og Venstres forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes PBE med kopi til Byrådet, Bystyret, og komitelederne for Byutvikling 
og Kultur og utdanning.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg viser til udatert brev fra PBE til Byrådsavdeling for byutvikling med 
Saksnummer 200702756-53. Saksbehandler Linda Emilie Wernberg. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg stiller seg uforstående til at dette skal behandles som en prinsippsak 
i etaten. Bydelsutvalget anser dette å være innen bydelsutvalget myndighet etter 
Barnehageloven § 7. 
 
Bydelsutvalget finner det også uforståelig at man kan så tvil ved kombinasjonen bolig – 
barnehage da det i hele landet finnes utallige barnehager i private boliger så vel som blokker 
med mange leiligheter. 
 
Bydelsutvalget finner det helt uakseptabelt at en barnehage skal møte så stor motstand og så 
sen behandling i etaten. Ekstra ille er dette når man vet at Stortinget har vedtatt Rett til 
barnehage for alle barn over 1 år, og bydelen mangler mange barnehageplasser før denne 
retten kan oppnås innen egen bydel. 
 
Bydelsutvalget vil på bakgrunn av den meget sene saksbehandling i etaten, støtte søknad om 
plassering av midlertidig paviljong på tomten til barnehagen, i sambygg med boligen, er 
realisert. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forventer at PBE snarest ferdigbehandler saken slik at barnehagen 
kan øke tilbudet til bydelens barn fra august 2009. 
 
 

 Sak 29 /09  Voksen flerbrukshall 
 
Høyre og Arbeiderpartiets forslag til vedtak 
Følgende brev sendes Byrådet med kopi til Bystyret, Oslo Idrettskrets og Oslo Hallselskap: 



 
Vestre Aker bydelsutvalg er gjort oppmerksom på at Voksen flerbrukshall, som det ble 
bevilget penger til av Bystyret høsten 2007 i Budsjett for 2008, nå trues med av ansvarlig 
byrådsavdeling å bli utsatt i minimum 6 mndr.  Dette er helt uakseptabelt da denne hallen har 
vært planlagt i mange, mange år da behovet i bydelen for innendørs treningsarealer er enormt, 
og Voksen skole sliter med en alt for liten gymsal. 
 
Reguleringsarbeidet, som ble igangsatt i 2004 basert på tidligere Bydel Røas forslag til 
regulering for hele den tidligere traseen for ”Ny Sørkedalsvei”, har vært meget forsinket på 
grunn av kapasitetsmangel i PBE til tross for at Bystyret vedtok det i høsten 2004, og 
daværende byråd for Byutvikling ga oss beskjed om at dette arbeidet skulle ha prioritet. 
 
Reguleringsplanen for dette området, kalt Delplan 3, ble endelig vedtatt av Bystyret høsten 
2008. 
 
Behandlingen i de kommunale organer av Røa bydels Reguleringsforslag tok også 
uakseptabel lang tid. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forlanger at ansvarlig byråd respekterer Bystyrets tidligere vedtak 
både i forhold til reguleringsvedtaket og bevilgningsvedtaket.  Bydelsutvalget forlanger derfor 
at anbud utlyses SNAREST, og igangsetting skjer uten opphold etter kontrakt er inngått med 
utbygger da hallen er en ferdighall, som ikke trenger ytterligere planlegging. 
Idrettsetaten er av byrådsavdelingen blitt pålagt å sørge for at Voksen og Ellingsrudhallene 
lyses ut på anbud samtidig, samt at hallen på Leirskallen legges inn som en opsjon.  
Voksenhallen er klar til utlysning, hvilket ikke gjelder Ellingsrud og Leirskallen.  Veien til 
Voksen kirke må legges om i samsvar med vedtatt reguleringsplan.  Det må også bygges ny 
parkeringsplass.  Kostnaden med dette vil være ca. 4 mill. kr., og disse pengene er i dag ikke 
bevilget.  Oslo Idrettskrets og Oslo Hallselskap motsetter seg at idrettens midler brukes til 
dette. 
Bydelsutvalget forlanger at ansvarlig byråd tar de nødvendige grep slik at prosjektet, som i 
dag virker fastlåst, kan videreføres. 
 
Høyre og Arbeiderpartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Byrådet med kopi til Bystyret, Oslo Idrettskrets og Oslo Hallselskap: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er gjort oppmerksom på at Voksen flerbrukshall, som det ble 
bevilget penger til av Bystyret høsten 2007 i Budsjett for 2008, nå trues med av ansvarlig 
byrådsavdeling å bli utsatt i minimum 6 mndr.  Dette er helt uakseptabelt da denne hallen har 
vært planlagt i mange, mange år da behovet i bydelen for innendørs treningsarealer er 
enormt, og Voksen skole sliter med en alt for liten gymsal. 
 
Reguleringsarbeidet, som ble igangsatt i 2004 basert på tidligere Bydel Røas forslag til 
regulering for hele den tidligere traseen for ”Ny Sørkedalsvei”, har vært meget forsinket på 
grunn av kapasitetsmangel i PBE til tross for at Bystyret vedtok det i høsten 2004, og 
daværende byråd for Byutvikling ga oss beskjed om at dette arbeidet skulle ha prioritet. 
 
Reguleringsplanen for dette området, kalt Delplan 3, ble endelig vedtatt av Bystyret høsten 
2008. 
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Behandlingen i de kommunale organer av Røa bydels Reguleringsforslag tok også 
uakseptabel lang tid. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg forlanger at ansvarlig byråd respekterer Bystyrets tidligere vedtak 
både i forhold til reguleringsvedtaket og bevilgningsvedtaket.  Bydelsutvalget forlanger 
derfor at anbud utlyses SNAREST, og igangsetting skjer uten opphold etter kontrakt er inngått 
med utbygger da hallen er en ferdighall, som ikke trenger ytterligere planlegging. 
Idrettsetaten er av byrådsavdelingen blitt pålagt å sørge for at Voksen og Ellingsrudhallene 
lyses ut på anbud samtidig, samt at hallen på Leirskallen legges inn som en opsjon.  
Voksenhallen er klar til utlysning, hvilket ikke gjelder Ellingsrud og Leirskallen.  Veien til 
Voksen kirke må legges om i samsvar med vedtatt reguleringsplan.  Det må også bygges ny 
parkeringsplass.  Kostnaden med dette vil være ca. 4 mill. kr., og disse pengene er i dag ikke 
bevilget.  Oslo Idrettskrets og Oslo Hallselskap motsetter seg at idrettens midler brukes til 
dette. 
Bydelsutvalget forlanger at ansvarlig byråd tar de nødvendige grep slik at prosjektet, som i 
dag virker fastlåst, kan videreføres. 
 

 Sak 30 /09  Brukervalgordningen innen bydelens hjemmesykepleie 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Møtet slutt kl. 21.35. 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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